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Geachte heer, mevrouw, 

Op verzoek van SkatebaarGroningen hebben we in 2012, als proef met een looptijd 
van een jaar, verlichting aangebracht op het skateparkje in het Kardingegebied. Dit om 
ook in de winterperiode gedurende de avonduren van het skateparkje gebruik te 
kunnen maken. We hebben u in het najaar van 2012 hierover geinformeerd 
(RO12.3261709). 

Wij brengen doorgaans geen verlichting aan op speelplekken of ontmoetingsplekken 
voor jongeren. Dit om neveneffecten, zoals geluid- en/of lichtoverlast, ongewenste 
samenscholingen of vervelende incidenten tegen te gaan. We hebben echter in 2012 
een uitzondering gemaakt voor het skatepark in het Kardingegebied en hebben vier 
lichtmasten geplaatst onder de voorwaarde dat er geen ongewenste neveneffecten 
ontstaan. De verlichting gaat tegelijkertijd met de openbare verlichting aan. Om 22.00 
uur schakelen we de verlichting automatisch uit. 

Na de proefperiode hebben we de situatie beoordeeld. Hierbij blijkt dat van 
ongewenste neveneffecten geen sprake is. De locatie trekt geen andere groepen 
jongeren aan en er is geen vandalisme of ander overlast. Binnen de gemeenteiijke 
organisatie, politie en het jongerenwerk zijn geen meldingen bekend. Verder hebben 
we navraag gedaan bij de bewonersorganisatie in Beijum (BOB). Ook hier zijn geen 
ongewenste neveneffecten bekend. Wij concluderen dat de skatebaan goed wordt 
gebruikt en dat er geen klachten van omwonenden of anderen bekend zijn. Daarom 
handhaven we de verlichting op deze locatie. 

Naast de positieve beoordeling van de BOB over het gebruik van de skatebaan en de 
effecten van de verlichting, noemt deze de positieve samenwerking van gemeente en 
burgers bij de bestrijding van zwerfafval. De jongeren maken veel gebruik van de 
skatebaan. Dit leidt tot een zekere mate van zwerfafval. Dit blijft redelijk binnen de 
perken doordat we als gemeente de locatie wekelijks schoonmaken en een aantal 
omwonenden hier ook regelmatig zwerfafval opruimen. 
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Door middel van een brief aan Skatebaargroningen vragen we extra aandacht voor het 
schoonhouden van de locatie. We wijzen de gebruikers van de skatebaan hiermee op 
hun verantwoordelijkheid voor een schone leefomgeving. 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geinformeerd. 
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